

KABATIE & PARTNER / DISCOUNTS & PARTNERS

 Es sind nicht alle Partner aufgelistet, die gesamte Übersicht finden Sie unter:
Not all partners are listed, the complete overview can be found at:
berneroberlandpass.ch/rabatt-partner

Stadtführungen Thun
CHF 5.- Rabatt auf alle öffentlichen Führungen /
discount on all public guided tours



Trottibike Niederhorn
50% auf die Miete / on the rental fee

A photograph showing three people riding trottibikes on a paved path. In the background, there is a rustic wooden cabin and a cable car system with several gondolas visible against a clear blue sky. The setting is a sunny, mountainous area with green grass and some trees.

BETRIEBSZEITEN / OPERATING TIMES

Die aktuellen Betriebszeiten finden Sie hier /
You can find the current operating times here

NEU: 2 ZUSATZTAGE KAUFEN

Im Anschluss an Ihren gekauften Berner Oberland Pass haben Sie die Möglichkeit, zwei zusätzliche Tage direkt vor Ort zu kaufen. So können Sie Ihren Aufenthalt im Berner Oberland noch länger geniessen.

NEW: BUY 2 ADDITIONAL DAYS

After purchasing your Berner Oberland Pass, you have the option of buying two additional days directly on site. So you can extend your stay in the Bernese Oberland.

Geniessen Sie den Berner Oberland Pass
auch im Winter / Enjoy the Berner Oberland Pass
also in winter time



berneroberlandpass.ch/verkehrsmittel



1 TICKET FÜRS GANZE BERNER OBERLAND

Entdecken Sie das Berner Oberland – einfach und unkompliziert mit den Öffentlichen Transportmitteln! Mit dem Berner Oberland Pass warten unvergleichliche Ausflüge auf Sie. Erkunden Sie die abwechslungsreiche Region während 3, 4, 6, 8 oder 10 aufeinanderfolgenden Tagen nach Lust und Laune. Mit nur einem Ticket geniessen Sie während der gelösten Dauer unbeschränkt freie Fahrt mit Bahn, Bus, Schiff sowie auf zahlreichen Bergbahnen.

1 TICKET FOR THE ENTIRE BERNESE OBERLAND

Discover the Bernese Oberland – it's easy and straightforward on public transport! Enjoy unforgettable excursions with the all-inclusive Berner Oberland Pass. Explore the diverse region for either 3, 4, 6, 8 or 10 consecutive days to your heart's content. With just one single ticket you can enjoy unlimited free travel by train, bus, boat and numerous cable cars.



berneroberlandpass.ch

